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Vergadering # 87 Bosraad Ede 
Dinsdag 23-04-2024, 19.30 uur in Raadhuis A 304 

 
 

Aanwezig:  Evert van Amerongen (voorzitter), Suzette Stumpel, Jeannet Hubbeling, Hélène 

Hullegie, Frits Mohren, Stefanie van Kleef (notulist via MS-Teams), Ben Colenbrander, 

Maarten Zijp, Sanna Bastin, Ad Plaizier, Wim Zeeman en Jochem van Gooswilligen. 

 

Afwezig:  Nicolien van den Berg, John Smits, Geen Broere, Kasper Cornelissen en Wim Kuster. 

 

 
  
1. Opening en vaststelling agenda. 
 
Evert opent de vergadering en licht toe waarom deze op 12-03-2024 niet is doorgegaan. Jochem 
brengt een aanvullend agendapunt in: de openstellingsbebording. 
 
Er zijn afmeldingen ontvangen van Nicolien van den Berg John Smits, Geen Broere, Kasper 
Cornelissen en Wim Kuster (ziek). Wim Zeeman is na lange tijd weer aanwezig bij het overleg. Fijn! 
We zijn vanavond met 12 aanwezigen.  
 
De aanwezigen stemmen in met de agenda zoals die voorligt. 

 
2. Verslag van de vorige vergadering # 86 d.d. 23-01-2024 (bijgevoegd). 
 
De link naar de pptx-plaatjes van Arnold van de Burg wordt nog nagestuurd. Jochem levert deze aan.  
Er is nog een aantal wijzigingen op de notulen. Die worden aangebracht, waarna het verslag op de 
website kan worden geplaatst. 
 

 
3. Mededelingen en nieuwe initiatieven (allen). 
 
Frits vertelt dat de gebiedsvisie van het Renkums en Heelsums Beekdal is gepresenteerd. Deze is te 
vinden op: https://www.renkumsbeekdal.nl/gebiedsproces-renkumse-beekdalen/ 
 
Jochem: heeft een ‘mededeling uit de praktijk’. Hij laat werkzaamheden zien die zijn uitgevoerd 
vanuit de SPUK-regeling (subsidieregeling vanuit de Provincie). Op de Ginkel zijn er bomen bij de 
randen gekapt en daar zijn andere bomen voor teruggezet. Er zijn ook zandplekjes gemaakt (o.a. voor 
reptielen). Op plekken waar hei staat, is de ‘achterkant’ ook open gemaakt. Evert stelt de vraag of het 
leuk is om dit op de website van de Bosraad te plaatsen. Sanna kan dit oppakken. 
 
Frits merkt op dat het lijkt alsof er bos verdwenen is en stelt de vraag of dat wordt gecompenseerd. 
Jochem geeft aan dat compensatie hier niet voor geldt (te kleine schaalgrootte). Wel bij grotere 
omvormingen.  

https://www.renkumsbeekdal.nl/gebiedsproces-renkumse-beekdalen/
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Suzette vindt dat er binnen de gemeente een plek gevonden moet worden om meer bos bij te zetten. 
“Maar”, merkt zij op: “Bij de compensatie voor de Parklaan weet de gemeente ook nog niet waar ze 
die bomen moeten neerzetten. Het bos trekt dan aan het kortste eind”. Suzette ziet de Inzet van 
marginale landbouwgrond als mogelijke oplossing. 
 
Jeannet vraagt aan Jochem of er bij de gemeente beleid is om voor het aanplanten van bos grond aan 
te kopen. Jochem weet dit niet maar zal dit nagaan. Suzette: grondbank werd aangesproken, maar 
reageerde daar negatief op.  
 
Jeannet: “De Provincie geeft geen toestemming meer voor de kap van bomen. Maar ik heb in een 
vakblad gelezen dat een aantal boseigenaren de gedeputeerde zover hebben gekregen om dat 
verbod op te heffen. Gaat de gemeente daar gebruik van maken?”.  
Jochem: “Nee. Ik weet niet of het is ingetrokken, maar het stond op losse schroeven”. 
 
Frits weet dat er aan terreineigenaren is gevraagd om met een alternatief plan te komen die qua 
oppervlakte op hetzelfde neerkomt De plannen worden dan door de Provincie getoetst.  

 
4. Commissie werving en selectie nieuwe leden (Jeannet, Suzette, Jochem en Evert): vacatures 

voorzitter, vice-voorzitter en secretaris.  
 
Er zijn vacatures voor de functie van voorzitter, vice-voorzitter en secretaris. Onder de zittende leden 
is geïnventariseerd of er belangstelling is voor invulling van een van de functies. Bij twee leden is er 
een lichte bereidheid om vice-voorzitter te worden. Voor de overige vacatures is er - om 
redenen/besproken tijdens dit overleg - geen interesse. Dat betekent dat de Bosraad mensen van 
buiten moet aantrekken. De commissie komt 13-05-2024 weer bijeen. 
Evert geeft aan dat hij bij BBQ in september afscheid zal nemen als voorzitter. Hij doet een klemmend 
beroep aan de jonge leden (die herbenoemd kunnen worden) om nog eens over de vacante functies 
na te denken en reactie aan hem te geven.  
 
Hélène is van mening dat de beste optie is dat een van de bestaande leden het voorzitterschap 
overneemt. Zelf kan zij dit door privéomstandigheden niet doen.  

 
5. Instelling werkgroep Communicatie (Evert). 
 
Werkgroep communicatie: hier moet een van de anderen trekker van worden, maar eerst moet 
worden besproken wat de taken zijn. Wat de precieze vraag van de Wethouder inhoudt is niet heel 
duidelijk. Jochem ziet hem vooral vanuit de insteek of de Bosraad kan helpen in de communicatie 
naar de burgers. Wim heeft in het vorige overleg gezegd dat de afdeling Communicatie van gemeente 
Ede daarover iets kan verduidelijken en dacht dat er al een communicatieplan was gemaakt. Hij zou 
dit nagaan, maar dat lijkt nog niet te zijn gebeurd en hij is vandaag afwezig. 
 
Hélène: “Drie jaar geleden hebben we 3 sessies gehad met de afdeling Communicatie. Wij hebben 
toen adviezen gegeven hoe je burgers het beste kunt meenemen. Ik weet niet of daar iets mee is  
gebeurd. Misschien moeten we de sessies herhalen?”.  
Evert: “Die sessies waren erg smal. Communicatie vraagt naar mijn idee om een bredere aanpak.  
Iemand moet het gaan doen”.  
Jochem: “De gemeente is groot. Communicatieadviseurs zijn niet alleen met ‘bos’ bezig. We zijn zelf 
vaak ook niet op tijd om dingen te signaleren”. Jochem interpreteert de vraag van de Wethouder 
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anders. De Bosraad staat dichter bij de burger. Als je het wilt verbeteren, dan is de Bosraad daarvoor 
zelf aan zet.  
Frits ziet het als een taak van de gemeente om de communicatie te verbeteren. De Bosraad is een 
onderdeel van communicatie. Het is niet de taak van de Bosraad om de communicatie van de 
gemeente over te nemen volgens Frits. 
 
Op de vraag waarom we over communicatie spreken geeft Evert aan dat wij het een goed idee 
vonden om dit op de agenda te zetten voor dit overleg en er daarom over spreken.  
Jeannet geeft aan dat zij er geen goed beeld bij heeft. Zij ziet communicatie als het duidelijk maken 
van het beleid van de overheid aan de burger. Dat is niet de taak van de Bosraad vindt zij. Als het 
erom gaat om meer burgers bij het werk in de bossen te betrekken, dat vindt zij dat wel een goed 
idee. Of wanneer er iets op de planning staat waarvan we denken dat de buurt in de steigers gaat, 
dan kan de gemeente de Bosraad om hulp vragen om dat voor bewoners duidelijker te maken.  
Jeannet stelt voor om de agenda van de Bosraad te publiceren op de gemeentepagina van Ede Stad, 
wanneer er iets belangrijks gaat gebeuren. Verder hebben buurten vaak een vereniging die je een 
seintje kunt geven, zodat je ze er bij wijzigingen als gemeente in kunt meenemen.  
 
Wim Zeeman: “Wim Kuster heeft gezegd dat er in het beheerplan haakjes zitten waarvoor  
communicatie aan de orde is. Laten we het plan doorlopen en dat soort momenten agenderen 
(kalender maken voor communicatie)”.  

 
Frits: “We moeten onderscheid maken tussen communicatie van gemeente (wat gaat er gebeuren) 
en om dingen te laten doorklinken die leven vanuit Bosraad. Deze kunnen we dan doorgeven aan de 
gemeente”.  

 
Wim Kuster wordt gevraagd om in de volgende vergadering de punten die hij eerder heeft genoemd 
inzake communicatie te verduidelijken.  

 
6. Openstellingsbebording. 
 
Jochem geeft een toelichting op het type bord; dit heeft een juridische status (geeft aan wat er 
wel/niet mag in het gebied). Het originele idee was om vanuit ‘Veluwe op 1’ qua tekst dezelfde lijn 
aan te houden voor deze borden. Dat is niet gelukt, maar komen we komen wel dichterbij elkaar.   
 
Jochem laat de tekst zien die ze willen vermelden op de bebording binnen gemeente Ede en wil de 
Bosraad daarbij betrekken voor feedback.  
 

• Suzette reageert als eerste en geeft aan dat zij het toelaten van 5 honden per persoon teveel 
vindt.  

• Het aantal heeft volgens Jochem te maken met hondenuitlaatservices; die mogen nu niet 
meer dan 5 honden per persoon bij zich hebben. Dit zou juridisch wat scherper moeten 
worden (is een bedrijfsmatige activiteit). Jochem geeft aan dat de situatie wettelijk 
onduidelijk is. We zijn als mens snel geneigd om uit te dokteren wanneer het niet geldt; 
helemaal dichttimmeren lukt niet.  

• In zijn algemeenheid lijkt de aanduiding ‘je bent welkom’ voor het gevoel haaks te staan op de 
opsomming van wat er allemaal niet mag. Jochem geeft aan dat juristen van gemeente Ede 
hiernaar hebben gekeken en zij aangeven dat dit toch duidelijker is op deze manier.  

• Bovendien vindt iedereen het erg veel tekst. 
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• Maarten: “Wanneer je zegt dat de toegang o.a. is verboden voor, dan ga je automatisch 
denken ‘dan mag ik wel…..”. Jochem wijst erop dat de APV van toepassing is. Op de borden is 
het een nietszeggende zin, maar je kunt mensen wel wijzen op het haakje waar staat wat er 
allemaal niet mag. 

• Buiten wegen en paden en menners: dit kan wellicht gecombineerd worden? Jochem geeft 
aan dat dit lastig is, omdat wandelen niet routegebonden is (dit mag op elk pad), maar dat 
welk geldt voor ruiteren en mennen. Jochem neemt het punt over de ruiters en menners 
alvast mee terug naar de gemeente. 

• Onduidelijkheid mbt fieters zit hem in de regels die de Provincie opstelt. In de zonering staat 
daarover ‘routegebonden fietsen’, maar de juridische status daarvan is onduidelijk. Dus ook of 
de gemeente daarop kan handhaven. Als we vanuit de gemeente zeggen ‘niet fietsen op 
paden’ dan gaan we dat ook verbieden voor iemand die op de fiets gaat om een foto te 
maken. En dat gaat wel ver.   

• Ruiters hoeft niet met een hoofletter.  

• Suzette wil weten of het handig is om naar de website van gemeente Ede te verwijzen voor de 
apv? Jochem geeft aan het een bewuste keuze is vanuit de gemeente om dat niet te doen. 
Ook niet met een QR-code.  

• Evert: “Er is goed over nagedacht. Het gaat om de details. Je kan achter alle zinnen ook een 
punt zetten”.  

 
Evert vraagt Jochem wat hij voorstelt om te doen? Jochem vindt dat de Bosraad dat moet aangeven. 
De vraag wordt nog gesteld of dit het enige bord is. Jochem bevestigt dat het zo is, met uitzondering 
van Landgoed Kernhem. Daarvoor geldt een afwijkende situatie.  

 
Afgesproken wordt om het nog een keer op de agenda te zetten. Dan kan iedereen het lezen er 
erover nadenken. Ook agenderen voor het volgende overleg: ‘Wolf loopt mee met wandelaars’.  
 
7. Kaderrichtlijn Water (Wim K). 
 
Wim is er niet en Jochem kan voor dit agendapunt niet waarnemen. Dus komt ook dit de volgende 
keer terug. 

 
8. Jaarplanning 2024 (Jochem) en aanzet tot monitoring (Jeannet). 
 
Jochem stelt de vraag of de planning leesbaar is. Jeannet vond het overzicht van vorige keer 
(werkplanning) handzamer en stelt voor om dat te combineren met de excursies (simpel houden).  
 
Frits heeft nog een vraag over de detailplaning. Die komt voort uit het beheerplan; wat voor de 
Bosraad interessant is, loopt dat in de pas met het beheerplan of zijn er dingen die wegvallen? 
 
Jochem: “Met de excursie gaan we buiten kijken naar de projecten. En pakken hem dus op in de 
excursie”.  

 
9. Bossenstrategie (Wim K en Jochem). 
 
Wim is er niet en Jochem kan voor dit agendapunt niet waarnemen. Komt dus ook volgende keer 
weer aan de orde. 
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10. Maatregelen en planning Zonering (Jochem). 
 
Jochem geeft een stand van zaken: “We zijn aan het uitvoeren op Noord- en zuid Ginkel. Ik zoom in 
op de paden en vertel waar daarin is uitgevoerd en laat zien hoe dat eruitziet”.  
 
Er wordt gevraagd in hoeverre er rekening wordt gehouden met bosbrandgevaar? 
Jochem: “Als je de groene padenstructuur ziet dan zie je een compartimentering. Dit is in de 
ordegrootte van wat de brandweer acceptabel vindt. Er is ook een inventarisatie bij beheerders met 
de vraag om aan te geven wat hun berijdbare paden zijn. 

 
11. Planning veldexcursies 2024 (Jochem). 
 
Vanmiddag heeft Jochem via de app-groep de data gestuurd. Evert roept iedereen om zich vrij te 
maken voor deelname aan de excursies, omdat het nuttig is. Zit je nog niet in de app-groep, dan kun 
je je aanmelden bij Jochem. De app is niet bedoeld voor discussie; er zitten ook mensen van buiten in 
de app.  
 
12. Agendapunten volgende vergadering # 88, 11-06-2024/19.30 

 
Er zijn een paar punten voor volgende keer (uit deze vergadering). 
 
Jeannet: “Wim Kuster heeft beloofd om ons toe te laten tot de e-learning”. 
Evert zal nogmaals een appèl aan Wim doen om de toegezegde acties van de vorige vergadering uit 
te voeren.  
 
13. Rondvraag en sluiting 
 
Er zijn geen vragen of opmerkingen. Om 21.10 uur sluit Evert de vergadering. 
 


